



Happiness

The Meaning of the Word “FU”

It consists of four parts:

- 1. God with
 - 2. the first
 - 3. man
 - 4. in a garden
- } = Happiness

This was the happy blessed state of the first man, Adam, whom God created in God’s image. In this first beginning of man there was no sin. Man was happy with God.

When Adam the first man sinned, death and misery entered into the world.

On earth, happiness is an elusive dream. The most significant obstacle standing in the way of man’s happiness is death!

It is a sad fact of life that no home on earth is happy for long. Man’s sin brought death. Death ends all relationships and happiness for the rich and the poor. On earth there is no lasting happiness.

Man must look beyond earth for lasting happiness.

Why must man die?

Man will die because of sin. When a sinner dies in sin, the Holy God will judge him. God will punish him. The sinner will be cast into hell!

But man can have true happiness now and forever, even after death!

Heaven is no dream

Heaven is God’s blessed, i.e. happy, dwelling place, beyond the reach of death and sadness, prepared by God for you and me.

“But I cannot see Heaven!”

True, not with our physical eyes. Our eyes are “blind” because of sin. We sin against God when we bow to idols, lie, cheat, covet, lust with our eyes and flesh, and with pride in our hearts.

Thank God that you can see heaven – when you believe in Jesus Christ as your Lord and Saviour!

Our Lord says, “*ye believe in God, believe also in me*” (John 14:1). By faith you see Heaven “*afar of*” (Hebrews 11:13). By faith Heaven becomes real. God will give you faith when you pray, believing in Jesus as the one and only Saviour sent from God.

Faith in Jesus obtains Heaven

Jesus Christ is the Son of God.

Jesus Christ came to open the way to Heaven by being born as the sinless Son of Man to die for you and me.

Jesus Christ lived a perfect life in obedience to God’s laws; he suffered, was crucified and died on the cross for our sins. After Jesus died, God raised Him to life on the third day so that all who believe that Jesus died in their place and believe in Jesus as their Lord and Saviour will be saved.

Dear reader, Christ took the punishment for sins for you. God will forgive all your sins the moment you believe!

From Death into Life

Jesus says, “*Verily, verily, I say unto you, He that heareth my word, and believeth on him that sent me, hath everlasting life, and shall*

not come into condemnation; but is passed from death unto life.” (John 5:24)

“I am the way, the truth, and the life... and him that cometh to me I will in no wise cast out.” (John 14:6 & 6:37)

My Response in prayer:

O God in Heaven,

1. I believe that I am a sinner in need of Jesus Christ, who is the one and only Saviour sent from God to die for my sins;
2. I repent of my sins and believe that Christ died for my sins, was buried, and rose again on the third day, according to the Scriptures;
3. By faith, I receive Him as my Lord and Saviour and believe that my sins are forgiven;
4. I believe that through Jesus Christ alone, I will have eternal life in heaven.

In Jesus precious name I pray with all my heart.

If you have trusted Jesus as your Lord and Saviour, you have just begun a wonderful new life with Him. From now on:

1. Read your Bible daily to know Jesus Christ better.
2. Pray to God without ceasing.
3. Be baptised, worship, fellowship, and serve with other Christians in a church where Christ is faithfully preached, and the Bible is the final authority.
4. Tell others about Jesus Christ.

True Life B-P Church

Mailing Address:
1 Goldhill Plaza, #03-35, Singapore 308899
Tel: 6254 1287
Email: admin@truelifebpc.org.sg
Website: www.truelifebpc.org.sg

福



“福”的意义

“福”这个字有四个部份：

- 1. 有神同在
 - 2. 第一个
 - 3. 口(“口”=“人”)
 - 4. 在“田”里
- } = 幸福快乐

神照着神的形象所造的第一个人亚当，这就是他快乐蒙福的情形。

在人类的初始，没有罪恶玷污。人与神和谐美好。

当第一个人亚当违背神，犯了罪，

死亡与痛苦就进入这个世界。

在这世上，幸福快乐是个遥不可及的梦想。死亡就是人类幸福的最大障碍！

这世上没有一个家庭的快乐是长久维持的，这是个伤感的事实。人的罪带来了死亡。

死亡结束了富人和穷人的所有关系和幸福。这世上，就是没有永恒的快乐。

人必须远瞻世界以外去寻求永恒的快乐。

为什么人必须死？

人会死是因为罪。当罪人死在罪中时，圣洁的神将审判他。神会惩罚他。罪人将被丢入地狱！

然而，人现在和永远都可以拥有真正的幸福，即使是在死了之后！

天堂並不是梦想

天堂是神所祝福的，即快乐的居所。在那里，没有死亡、悲伤和眼泪，是神预备给你和我的。

“但我看不见天堂！”

的确，不能用我们的肉眼去看。我们的眼睛因为罪而“瞎了”。当我们拜偶像、说谎、欺骗、贪婪、有眼目和肉体的情欲、以及内心的骄傲时，我们就得罪了神。

感谢神，当你相信耶稣基督作为你的救主时，你就能看到天堂！

主耶稣说：“你们信神，也当信我”（约翰14:1）。因着信，你“从远处望见”天堂（希伯来书11:13）。因着信，天堂变得真实。当你祈祷相信耶稣基督是神差遣来的唯一救主，神必赐给你信心。

因信耶稣得享天堂

耶稣基督是神的儿子。

耶稣基督降生为无罪的人子，为我而死，开启到天堂的道路。

耶稣基督遵守神的律法，活出完全的生命；祂为我们的罪受苦、被钉死在十字架上。耶稣死后，神在第三天使祂复活，使所有相信耶稣替他们死，并相信耶稣为他们的救主的人都将得救。

亲爱的读者，基督为你承受了罪的惩罚。当你相信的那一刻，神就会赦免你所有的罪！

出死入生

主耶稣说：

“我实实在在地告诉你们，那听我话，又信差我来者的，就有永生，不至於定罪，是已经出死入生了。”（约翰福音5:24）

“我就是道路，真理，生命；…到我这里来的，我总不丢弃他。”（约翰福音14:6和6:37）

我的祷告回应：天上的神啊，

1. 我确信自己是个罪人，需要耶稣基督，祂是神所差遣为我的罪而死的唯一救主；
2. 我认罪悔改，并相信基督照圣经所说，为我的罪死了，埋葬了，第三天复活了；
3. 因着信，我接受耶稣基督为我唯一的救主，并相信我的罪已经被赦免；
4. 我相信唯有藉着耶稣基督，我得以在天堂享有永生。

奉耶稣宝贵的名，我全心全意地祈祷。

如果你信靠耶稣为你的救主，你正开始一个与祂同在的美妙新生活。

如今你需要：

1. 每日读经才能更认识耶稣基督。
2. 不住地向神祷告。
3. 在一间以圣经为至高权威且忠心传扬基督的教会受洗、主日崇拜、参加团契并和其他基督徒一起事奉。
4. 与他人分享耶稣基督。

笃信圣经长老会真生命堂

邮址：
1 Goldhill Plaza, #03-35, Singapore 308899
电话: 6254 1287
电邮: admin@truelifebpc.org.sg
网址: www.truelifebpc.org.sg